
Referat af  bestyrelsesmøde på HIRK d. 10-12-2024 kl. 19.00 
  

1. Mødedeltagere: Marie, Jeanne, Mia, Kim, Lisbeth, Marlene, Suzanne 
 

2. Afbud fra: Ingen. 
 

Ordstyrer: Marlene 

Referent: Marlene 

3. Godkendelse af dagsorden: Godkendt  
 

4. Godkendelse af referat fra sidste møde: Godkendt 
 

Lukket punkt 
 

5. Nyt fra udvalg 
  
a. Hestestatus: Brun pony købt. Hvid hest stadig på prøve. 

Lukket punkt 
 

b. Undervisning: 
Opfølgning på tidligere snakke om sikkerhed og kvalitet i 
undervisningen: 
- Marlene minder underviserne om at der ikke skal 

galoperes på Begynder Mini/halvtimes-hold. 
- Der kommer et kursus for hjælperne i at løbe med 

hestene. Amalie og Johanne står for dette – planen er at 
det skal blive i januar. 

- Marlene, Mia og Marie taler med Lars om underviserne 
vedr. niveau af undervisning og aktiviteter samt brug af 
pisk eller ikke.  

- Opstarter arbejde med at dele op i Begynder1 og 
Begynder2. Hvor 1 er ”uden galop” og 2 er med ”lær at 
galopere”.  

- Opstarter arbejde med at lave Begynder Special-hold 
hvor man kun kan komme på hvis forældre er selvhjulpne 
og hjælpere kan undværes. Dette fordi at vi mangler 
hjælpere, men har virkeligt mange på venteliste til 
begynderhold mens Let Øvet og Øvet ikke er helt fyldt op. 

 

c.      Stalden: Intet nyt. 

 d.  Stævner: Julestævne vel overstået og stor succes med god 
omsætning i café. Vi skal til næste stævne se på, hvor 
holdridningen ligger bedst og her både tage hensyn til 
dagens opbygning men også til udgift til ekstern dommer. 



Fra næste stævne arbejdes der med at rideskoledel af 
stævnet og opstalderdel af stævne arrangeres af 2 
forskellige stævneansvarlige. Suzanne vil dog gerne have at 
det stadig er samme dag så caféen kun skal starte og lukkes 
én gang. 

 Desuden: Tina som er rideskolemor er ny i stævneudvalget 
for rideskolestævner og er klar til at gøre en stor indsats i 
planlægning og afvikling. 

e.  Arrangementer:  

Marie sætter gang i forældrekursus inden udgangen af 
januar 2025 (Evt. nummer 2 kursus efter sommerferien) 
Averteres på Facebook og skilte i ridehuset. Vi starter med 
at kursus er frivilligt. 

Rid for dommer-arrangement overstået og en succes. 

Rid for dommer holdes igen 9/2-25 med Susanne Borup. 
Kim står for det sammen med samme gruppe som sidst. 

f.  Økonomi: Vi er fint med på 2024. 2025 budget skal laves. 

g. Personale:  

Maija er blevet ansat til at varetage rideskolehestene. 

Mia og Marlene har haft møde med mulig flexjob’er til 
kontorarbejde. 

Lukket punkt 

Vigtigt at alt er afsluttet så Lisbeth kan køre lønnen den 20. i 
hver måned uden forsinkelse. 

h.     Sponsorudvalget:  

i.     Miljø:  

j. Opstaldere: Vi skal have 2 ponyer ind i januar. 

k.       Roskilde kommune:  

l.       Distrikt 3/DRF: DRF har fået ny formand. 

m.  Hjælpere:  Tiltag for hjælperne jf. punkt 5.b 

 Lukket punkt 



 

6. Eventuelt:  
Lukket punkt 
 
 


